
Förvaltningsberättelse  

Kronoborgsvägens samfällighetsförening verksamhetsåret 2020 
 
 

Styrelsen har under året bestått av sekreterare Ingrid Johansson, kassör Anders Dahl och 
ordförande Jon Vendelbo. Styrelsen har sammanträtt vid ett tillfälle för att diskutera 
rådande pandemiläge och förbereda årsstämman utifrån detta.  

2020-04-22 var det årsstämma i klubblokalen Knutsvallen Hardeberga där tio personer 
deltog.  

Arbetsdag i vägföreningen genomfördes 3 oktober då behövliga sysslor utfördes längs 
vägens sträckning. Främst var det röjning av sly och grenar i vägkanten. Det har köpts in nya 
farthinder i form av s.k. flexibumps som ska placeras på asfaltsträckan och ersätta tidigare 
blomlådor.   

Vägen trafikeras tidvis hårt av tunga fordon till följd av det pågående ledningsarbetet. Vi har 
kontakt med entreprenörerna och får gehör för våra synpunkter kring slitage och 
körhastigheter. Arbetet kommer fortgå under 2021 och en bit in på 2022 innan allt är klart. 

Vintern har varit typisk skånsk under vintermånaderna 2020 vilket hållit utgifterna för 
snöröjning på en låg nivå.  
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